



Architects Registration Board

Hong Kong Special Administrative Region

建築師註冊管理局

香港特別行政區

Summary Notes of the 1st ARB Meeting 2012-2013

2012-2013 第一次建築師註冊管理局會議簡要

Date: 18 May 2012

日期：2012年5月18日

1. Election of Chairman and Deputy Chairman of the Board

管理局主席和副主席選舉

LAM Kwong Ki Dominic and TONG Sek Por David were elected as the Chairman and Deputy Chairman of the Board respectively with immediate effect.

林光祺建築師和唐錫波建築師分別當選建築師註冊管理局主席和副主席，立即生效。

2. Election of Chairman and Members for each Committee

主席和各委員會成員選舉

The Board Chairman Dominic Lam invited the below members to be the Chairman of the ARB Committee:

- Registration Committee: CHEN Marvin
- Education and Accreditation Committee: LU Lam Leslie
- House Committee: CHI Wuh Cherng Daniel
- Legal Affairs Committee: KWAN Kwok Lok Joseph

建築師註冊管理局林光祺主席邀請以下會員成為建築師註冊管理局委員會主席：

- 註冊事務委員會：陳沐文建築師
- 教育及評審資格委員會：盧林建築師
- 聯席委員會：戚務誠建築師
- 法律事務委員會：關國樂建築師

3. Registration Issues

關於註冊事宜

The Board endorsed 1 re-application for registration who was eligible to register with ARB under section 13(1)(a)(i)¹ of ARO.

管理局同意通過 1 份符合註冊建築師註冊條例 13(1)(a)(i)的重新申請 – 須是學會會員。

4. Education & Accreditation Issues

教育及評審資格事務

CHENG CHAN Ching-ying Elizabeth volunteered to serve the Internal Vetting Panel of HKIA/ARB Professional Assessment 2012 from July-September 2012.

鄭曾靜英建築師自願成為香港建築師學會內部審核小組/建築師註冊管理局專業測評成員，任期為 2012 年 7 月至 2012 年 9 月。

5. ARB supported the Seminar on Upcoming Building Assessment & Inspection Schemes for Building Professionals organized by the Hong Kong Quality Building Assessment Panel for the second time scheduled for 1 June 2012 at Hong Kong Productivity Council Building.

建築師註冊管理局支持由香港優質建築測評小組定於 2012 年 6 月 1 日組織的第二次建築專業人士樓宇評審及檢驗計畫研討會。

¹ Section 13(1)(a)(i) of ARO says:

The Board shall not register a person as a registered architect unless
(a) He – (i) is a member of the Institute